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Van de voorzitter 
    
Voor u ligt de eerste nieuwsbrief van het nieuwe bestuur. Op deze manier willen wij 
u regelmatig op de hoogte houden van de wetenswaardigheden en onze plannen. 
Daarnaast blijft natuurlijk onze website te raadplegen. 

Terwijl ik dit schrijf hebben een groot aantal van jullie de tuin al winterklaar, 
anderen zijn nog bezig met de laatste klusjes, compost kruien of al plannen aan het 
maken voor het nieuwe seizoen.  
Doordat er in november een vrijwel geheel nieuwe bemensing aan het roer van de 
vereniging is komen te staan,  zijn de eerste weken onstuimig en stormachtig 
geweest, maar langzamerhand raken we weer op koers. 
Een koers, en ik herhaal het nog maar een keertje, die gezamenlijk gevaren moet 
worden want: 
 
‘een vereniging is een vrijwillige verzameling van mensen die zich gezamenlijk met 
een bepaald doel georganiseerd heeft’, of zoals vermeld in de statuten van de 
vereniging: ‘het bevorderen van het tuinieren als amateur in de ruimste zin van het 
woord’. 
 
De eerste weken hebben we gebruikt om ons in te lezen en een aantal praktische 
zaken in de overdracht te regelen, daarnaast ook inzicht te krijgen in het 
registratiesysteem. De komende periode zullen we ons met de inhoudelijke zaken, 
nieuwe ideeën en plannen gaan bezighouden. 
 
In deze nieuwsbrief wil ik graag extra aandacht vragen voor de 
nieuwjaarsbijeenkomst en de tuincoach. 
 
Nieuwjaarsbijeenkomst in Bunnik 
 
Het bestuur nodigt jullie uit voor de nieuwjaarsbijeenkomst op 18 januari 2025 om 
15.30, noteer deze vast in de agenda. 
Een groep enthousiaste tuinders heeft aangegeven dit graag te willen organiseren. 
Binnenkort zal de organisatie met meer informatie komen. 
 
Tuincoach 
 
Onze vereniging krijgt de komende periode een groot aantal nieuwe huurders. 
Om deze huurders een steuntje in de rug te geven met het wegwijs maken binnen 
onze tuinvreugde zijn wij voornemens om zgn. tuincoaches aan te zoeken. 
Deze tuincoaches gaan de nieuwe huurder, als zij dit willen: 

• wegwijs maken op het complex; 

• wegwijs maken met het reilen en zeilen binnen de vereniging; 

• desgevraagd adviseren bij het tuinieren in z’n algemeenheid; 

• tenslotte : een oogje in het zeil houden. 

Wil je hier ook een steentje aan bijdragen, laat het weten aan Alex. 



Container voor restafval 
 
Eigenlijk moet iedereen zijn eigen troep opruimen en mee naar huis nemen. Er zijn 
veel tuinen waar veel troep ligt en waar we vanaf moeten- we willen geen 
schuilgelegenheid voor ratten creëren en waar een berg troep ligt kunnen ook geen 
bloemetjes bloeien dus weg er mee! Wij zetten een restafvalcontainer neer eind dit 
jaar voor enkele weken waar iedereen zijn restafval (hout, rot hout, gaas, plastic en 
dergelijke in kwijt kan. Wij storten daar ook de troep in afkomstig van geroyeerde 
tuinen. De precieze datum is nog niet bekend maar dat laten we u ook middels de 
email weten.  
 
Hotel in Odijk 
 

Fietsend langs "Reinaerde" zag ik een prachtig robuust 
insectenhotel. Jullie kennen ze inmiddels vast, van die kleine 
hokjes die je tegenwoordig overal kunt kopen voor wilde bijen en 
insecten die behulpzaam zijn in je tuin.  
Maar deze is koninklijk geschikt voor onze tuin. Hulpvaardig bij 
het bestuiven van ons fruit en onze gewassen en bij de 
bestrijding van moestuinplagen zoals bv. luis!   
Het hotel is geplaatst door André en Erik en gedoneerd 
door Jacqueline. 
 
 

 
Kleine tuinen 
 
Met het vrijkomen van de eerste tuinen achter de heg bij de hoofdingang van het 
complex heeft het bestuur de kans aangegrepen om hier een gedeelte te reserveren 
voor leden die hun tuin hebben verlaten maar tóch nog een klein tuintje willen 
houden, en dus contact met de leden kunnen houden en mee kunnen blijven doen 
in de vereniging. Ook denken wij aan de mogelijkheid om deze tuintjes in te richten 
voor educatieve doeleinden, kinderen betrekken bij de natuur, bij het verbouwen 
van hun eigen eten; dit idee moet nog verder uitgewerkt worden maar wij willen als 
bestuur hier wel de potentiële ruimte voor geven. Deze tuinen worden dan ongeveer 
15 tot 20 m2 en aangeboden aan tuinders die een ½ tuin van 65 m2 te groot en/of 
te bewerkelijk vinden. 
Heeft u interesse of weet je iemand die dit ook graag zou willen laat het weten bij 
Cabrini. 
 
Opschonen vrij gekomen tuinen 
 
Door het opzeggen en het royement van een aantal leden is een behoorlijk aantal 
tuinen vrijgekomen. 
Echter deze tuinen zien er belabberd en verwaarloosd uit en kunnen zo niet 
verhuurd worden. 
Door het grote aantal heeft het bestuur besloten om in samenwerking met ‘de bezige 
bijen’ ons bij te laten staan door externe hulp. De eerstvolgende werkochtend van 
‘de bezige bijen’ is zaterdag 14 december en start om 09.00 uur. 
Hierdoor kunnen we met deze éénmalige actie het grootste deel van onze wachtlijst 
de kans geven om in het nieuwe seizoen te gaan tuinieren. 
Overigens worden de grote tuinen gesplist uitgegeven. 
 
 



Schuilhut Bunnik 
 
De schuilhut op complex Bunnik heeft zijn langste tijd gehad. We hebben nu als 
vereniging de mogelijkheid om eens te praten over een nieuwe invulling van deze 
plek, hoe kijken we naar de invulling van ons complex, hoe willen we ons 
presenteren?  
Wie wil meedenken over de invulling van deze plek? Dan denken we ook aan 
meerdere mogelijkheden, bijvoorbeeld bij de ingangen een ‘steunpunt’ zodat niet alle 
kruiwagens en gereedschappen op het centrale punt staan, dat we de centrale plek 
veel beter gaan benutten tot nu toe. Er zijn heel veel mogelijkheden, ook binnen ons 
budget, om mooie dingen voor elkaar te krijgen.  
Er zijn enkele jaren geleden al wat schetsjes en ideeën gelanceerd, dus dat zou een 
vertrekpunt kunnen zijn.  
Wat ons als bestuur voor ogen staat is dat wij in 2025 een mooi plan kunnen 
maken voor een nieuwe schuilhut, gemaakt door zoveel mogelijk leden. 
 
Wilt u meedenken over deze klus, meldt u dan aan bij de secretaris! 
Als u het leuk vindt om de hut te slopen en een nieuwe wilt bouwen, meldt u dan 
ook aan! Hoe meer mensen hoe liever. 
Overigens zijn er al mensen bezig met deze klus. Zo heeft Hans van der Mars dit 
jaar al enkele kloeke baddings veilig gesteld voor de komende bouwactiviteiten.  
 
Het idee is om in januari voor de eerste keer bij elkaar te komen om dan te praten 
en ideeën uit te wisselen over welke kant het uit moet gaan. 
 
De volgende nieuwsbrief verschijnt omstreeks 20 december 2024. 
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